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Protokół nr XXII/2020 
z przebiegu sesji Rady Gminy Sieciechów 

z dnia 26-06-2020 
 

Ad. 1 Otwarcie sesji (godzina 15:07) 

Miejsce posiedzenia – Sala konferencyjna. 

Ustawowy skład rady gminy – 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło – 13 radnych. 

Protokołowano – zgodnie z porządkiem obrad. 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Sieciechów Pan Stanisław 
Potyra, który przywitał radnych i wójta wraz z pracownikami Urzędu Gminy. 

Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności 

Na podstawie listy obecności Pan Przewodniczący Stanisław Potyra stwierdził kworum. 

Sprawdzenie obecności 

Nazwisko i imię Statut 
Agnieszka Kuś TAK 
Anna Kowalczyk TAK 
Barbara Czerska NIE 
Daniel Drachal TAK 
Henryk Aleksander Abramczyk TAK 
Jadwiga Piórkowska TAK 
Justyna Pachnia TAK 
Marek Chołuj TAK 
Mirosław Pułka NIE 
Mirosław Sylwester Szewc TAK 
Monika Agnieszka Krawczyk TAK 
Paweł Witosław TAK 
Piotr Jan Bieniarz TAK 
Ryszard Bogusław Kupis TAK 
Stanisław Potyra TAK 
 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Stanisław Potyra, który przedstawił Radnym sytuację 
rodziny ze Słowików Folwark, której w dniu 11 czerwca spłonął dom. Pan Przewodniczący 
podziękował za zaangażowanie w pomoc pogorzelcom społeczeństwu naszej gminy, radnym, 
sołtysom oraz Stowarzyszeniu Słowik. Poinformował również, że podczas przerwy w sesji 
zorganizowana zostanie zbiórka datków od Radnych. W związku z nieobecnością podczas 
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poprzedniej sesji, Pan Przewodniczący złożył Radnym życzenia z okazji Dnia 
Samorządowca. 

Ad. 3 Przyjęcie porządku obrad 

Porządek obrad odczytał Pan Przewodniczący Stanisław Potyra: 
1. Otwarcie sesji 
2. Stwierdzenie prawomocności. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta Gminy Sieciechów  w okresie między sesjami. 
6. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 
7. Odpowiedź Wójta na zapytania i wnioski radnych. 
8. Realizacja zadań w zakresie utrzymania czystości na terenie gminy. 
9. Funkcjonowanie stacji uzdatniania wody i odprowadzania ścieków. 
10. Debata nad „Raportem o stanie gminy”. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Sieciechów. 
12. Rozpatrzenie sprawozdania wykonania budżetu Gminy Sieciechów za 2019 rok. 

1) Odczytanie Uchwały Komisji Rewizyjnej Nr 1/2020 z dnia 26 maja 2020 r. w 
sprawie wniosku o udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy Sieciechów. 

2) Odczytanie uchwały Nr Ra.128.2020 Składu Orzekającego  Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie z dnia 10 kwietnia 2020 r. w sprawie opinii o 
przedłożonym przez Wójta Gminy Sieciechów sprawozdaniu z wykonania budżetu 
za 2019 r., oraz  uchwały nr Ra.205.2020 z dnia 8 czerwca 2020 r. w sprawie 
opinii o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Sieciechów w 
sprawie udzielenia Wójtowi absolutorium z wykonania budżetu za rok 2019. 

3) Dyskusja. 
13. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania Wójta z wykonania budżetu za 2019 
rok i sprawozdania finansowego. 

2) Udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu dla Wójta Gminy Sieciechów 
za 2019 rok. 

3) Rozpatrzenia petycji w interesie publicznym Pani Renaty Sutor. 
4) Zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020-2024. 
5) Zmian w Budżecie Gminy Sieciechów na 2020 rok. 

14. Sprawy różne. 
15. Zamknięcie obrad. 

 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono, więc Pan Przewodniczący zarządził jego przyjęcie. 
W glosowaniu udział wzięło 13 radnych, za przyjęciem wniosku głosowało 13 radnych, 
głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
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Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

Za: 13 100% 
Przeciw: 0 0% 
Wstrzymuje się: 0 0% 
Brak głosu: 0  
 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji nr XXI 

Radni mieli możliwość zapoznania się z protokołem. W związku z brakiem uwag Pan 
Przewodniczący zarządził przyjęcie protokołu. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, za 
przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. 
Protokół z sesji nr XXI został przyjęty jednogłośnie. 

 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 
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Wynik głosowania 

ZA: 13 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 5 Sprawozdanie Wójta Gminy Sieciechów  w okresie między sesjami 

Głos zabrał Pan Wójt Arkadiusz Guba, który w punktach omówił sprawozdanie ze swojej 
działalności za okres od 01.06.2020 r. do 26.06.2020 r. 

1. Udział w spotkaniu z Dyrekcją Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Dęblinie w sprawie potencjalnego przejęcia prowadzenia Ośrodka 
Zdrowia w Sieciechowie; 

2. Udział w spotkaniu z Panem Marcinem Kiełbasą właścicielem firmy GRID w sprawie 
budowy sieci światłowodowej; 

3. Podpisanie umowy z Województwem Mazowieckim w ramach zadania 
„MAZOWIECKIE STRAŻNICE OSP-2020” na remont elewacji garażu  
dla OSP Wola Klasztorna na kwotę 20 000,00 zł; 

4. Podpisanie umowy w ramach „Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw 
MAZOWSZE 2020” na kwotę 50 000,00 zł. w tym: 

a) Modernizacja oświetlenia ulicznego w m. Wólka Wojciechowska  
– 10 000,00 zł 

b) Modernizacja oświetlenia ulicznego w m. Słowiki Folwark – 10 000,00 zł 
c) Modernizacja oświetlenia ulicznego w m. Słowiki Stare – 10 000,00 zł 
d) Modernizacja oświetlenia ulicznego w m. Słowiki Nowe – 10 000,00 zł 
e) Modernizacja oświetlenia ulicznego w m. Nagórnik – 10 000,00 zł 

5. Podpisanie umowy na realizację projektu grantowego pn. zdalna Szkoła+  
w ramach Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej” na kwotę 54 990,00 zł; 

6. Spotkanie konsultacyjne dotyczące budowy gazociągu; 
7. Podpisanie umowy na przebudowę drogi gminnej w m. Zajezierze,  

ul. Wiśniowa na kwotę 60 000,00 zł; 
8. Podpisanie umowy na budowę dróg gminnych w m. Sieciechów (działki); 
9. Podpisane umowy z Urzędem Marszałkowskim na przebudowę drogi  

w m. Mozolice Małe etap III na kwotę 55 000,00 zł  
10. Złożenie wniosku do Urzędu Marszałkowskiego na dofinansowanie zakupu 

samochodu strażackiego dla OSP Zajezierze na kwotę 100 000,00 zł  
11. Wykupienie działek na poszerzenie drogi w m. Głusiec; 
12. Udzielenie absolutorium z tytułu wykonania budżetu dla Wójta Gminy 

za 2019 r.; 
Głos zabrał Pan Ryszard Kupis, który poprosił o więcej szczegółów dotyczących 

spotkania konsultacyjnego w sprawie budowy gazociągu. 
Głos zabrał Pan Henryk Abramczyk, który zapytał o rezultat spotkania w sprawie 

ośrodka zdrowia. 

Głos zabrał Pan Wójt, który poinformował, że konsultacje w sprawie budowy 
gazociągu odbyły się podczas konferencji on-line. Przez naszą gminę będzie przebiegała 
główna nitka gazociągu wysokociśnieniowego o średnicy 100 cm od Rawy mazowieckiej do 
Puław. Niestety nie ma w planach możliwości rozprowadzania gazu wśród mieszkańców 
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naszej gminy. Jeżeli znajdzie się podmiot, który chciałby wybudować odrębną sieć i 
rozprowadzać gaz wśród mieszkańców, to będzie możliwość podpięcia się do głównej nitki 
gazociągu w miejscowości Regów. N chwilą obecną wybudowana zostanie jedynie główna 
nitka gazociągu, wzdłuż której będzie strefa ograniczenia o szerokości 12 metrów wolna od 
zabudowań i zadrzewienia. Natomiast teren ten można będzie używać rolniczo. Właściciele 
nieruchomości, pod którymi przebiega gazociąg mają dostać odszkodowania. Realizacja 
inwestycji została zaplanowana na rok 2023. Bonusem dla gminy jest to, że otrzyma ona 
wpływy w postaci podatku od wartości inwestycji znajdującej się na terenie naszej gminy. 
Głos zabrał Pan Ryszard Kupis, który zawnioskował aby dowiedzieć się czy byłaby 
możliwość wybudowania stacji, do której można się podłączyć gdzieś po środku gminy. 

Odnośnie ośrodka zdrowia w Sieciechowie Pan Wójt wyjaśnił, że Pan radny Piotr 
Bieniarz przyczynił się do zorganizowania spotkania z Dyrekcją Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. Wyrazili oni chęć przejęcia przychodni w 
Sieciechowie na podobnych warunkach jak w Dęblinie, gdzie lokal użyczono im bezpłatnie. 
Stanowi to problem, ponieważ firma Eltermed płaci czynsz w wysokości 5 tys. zł. Gmina 
powinna traktować tak samo wszystkie podmioty prowadzące taką samą działalność i nie 
może od jednych żądać czynszu a innych z niego zwolnić. Trzeba się więc zastanowić czy 
gminę stać na to aby oba te podmioty zwolnić z opłacania czynszu. Poza tym Ośrodek 
Zdrowia w Sieciechowie byłby dla Zakładu z Dęblina tylko filią podobnie jak teraz dla 
Eltermedu. Sytuacja nie uległaby wielkiej zmianie pod tym względem. Jeżeli nie będzie 
możliwości zapewnić wizyty specjalisty na miejscu będą pacjentów zapraszać do Dęblina i 
będzie trzeba jeszcze dalej dojeżdżać. Ponadto warunkiem przejęcia przychodni jest co 
najmniej 1000 zadeklarowanych pacjentów. Pan Wójt jest zdania, że sytuacji opieki 
zdrowotnej w Sieciechowie to nie uzdrowi. Pan Henryk Abramczyk zaproponował aby 
zorganizować spotkanie z mieszkańcami i zorientować się ile pacjentów się zadeklaruje. Pan 
Wójt przypomniał również, że Eltermed zobowiązał się do wyremontowania dzierżawionego 
budynku i zainwestowania w rozszerzenie działalności. Na razie nie miało to miejsca, 
ponieważ nie są oni właścicielem budynku i mają trudności z pozyskaniem dofinansowania. 
W związku z tym Pan Wójt przedstawił pomysł aby uzgodnić z Eltrmedem jaką działalność 
chcą prowadzić i zaciągnąć na ten cel kredyt, podnieść czynsz za dzierżawę i z niego spłacać 
kredyt. W przeciwnym wypadku budynek będzie dalej niszczał. Głos zabrał Pan 
Przewodniczący zwrócił uwagę, że temat opieki zdrowotnej ma w swoim zakresie Komisja 
Ogólnospołeczna i powinna się zająć tym tematem, bo w obecnej chwili niczego nie 
rozwiążemy.  

Głos zabrał Pan Marek Chołuj, który zapytał o budowę sieci światłowodowej. Pan 
Wójt odpowiedział, że pan Marcin Kiełbasa z firmy GRID został zaproszony na naradę 
sołecką i przedstawił możliwości budowy sieci światłowodowej. W tym roku planowane jest 
poprowadzenie światłowodów w miejscowości Sieciechów i Łoje, a w przyszłym roku reszta 
gminy. Sołtysi zostali poproszeni o pomoc w uzyskaniu zgody właścicieli nieruchomości i 
wyrazili na to zgodę. Inwestycja będzie w całości przeprowadzona bez kosztów dla gminy a 
dla jej rozwoju. 
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Ad. 6 Interpelacje, zapytania i wnioski radnych 

Pan Mirosław Szewc zawnioskował o uwzględnienie przy kolejnym etapie remontu drogi w 
Mozolicach Małych dodatkowych 100 metrów tak aby poprawić dojazd do masarni która się 
tam znajduje. Pan Wójt odpowiedział, że wkrótce ogłoszony zostanie przetarg i dowiemy się 
jaki odcinek drogi uda się zbudować. W miarę możliwości finansowych przychylimy się do 
wniosku. 

Pani Agnieszka Kuś zawnioskowała o wystosowanie pisma do Wód Polskich o pogłębienie 
kanału Gniewoszowsko – Kozienickiego. Mieszkańcy skarżą się że w czasie ulewy woda 
występuje z brzegów i zalewa uprawy. 

Pan Mirosław Szewc poprosił o interwencję, ponieważ na terenie tzw. Górek na kanale 
Gniewoszowsko – Kozienickim bobry ponownie wybudowały zaporę. 

Ad. 7 Odpowiedź Wójta na zapytania i wnioski radnych 

Głos zabrał Pan Wójt Arkadiusz Guba, który omówił zgłoszone wnioski: 

- odnośnie wniosku Pani Moniki Krawczyk, która wniosła o zaplanowanie w budżecie gminy 
Sieciechów na 2020 rok środków niezbędnych na doprowadzenie sieci kanalizacyjnej do 
działek nr. 38 i 39 przy ul. Ks. Sałka w Zajezierzu. Na ten cel proponuje przekazać środki ze 
sprzedaży działki nr. 133 na ul. Lotniskowej. Pan Wójt poinformował, że na początku lipca 
zostanie ogłoszony przetarg na sprzedaż tej działki. Po uzyskaniu kwoty ze sprzedaży 
możliwe będzie zaplanowanie środków na tą inwestycję. Jeżeli zajdzie potrzeba 
wybudowania studzienki i potrzebny będzie projekt to  koszt będzie znaczny. 

- odnośnie wniosku Pani Moniki Krawczyk, która poprosiła w imieniu młodzieży z 
Zajezierza, zwróciła się z prośbą o zakup siatek na bramki. Pan Wójt poinformował, że 
Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych może sfinansować zakup. 
Prosimy Panią Dyrektor o kontakt w tej sprawie. 

- odnośnie wniosku Pana Mirosława Szewca, który  zwrócił uwagę na problemy z Ośrodkiem 
Zdrowia w Sieciechowie. Pan Wójt powtórzył, że w dniu 5 czerwca odbyło się spotkanie z 
Dyrekcją Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie, która mogłaby 
potencjalnie przejąć prowadzenie Ośrodka Zdrowia w Sieciechowie. Jesteśmy również w 
kontakcie z Eltermedem, niestety zasłaniają się oni pandemią. Będziemy czekać na rozwój 
sytuacji i szukać alternatywnego wyjścia z sytuacji. 

- odnośnie wniosku Pana Ryszarda Kupisa, który zapytał o internet światłowodowy. Tak jak 
Pan Wójt wspomniał wcześniej, w naradzie Sołeckiej wziął udział Pan Marcin Kiełbasa, który 
wyjaśnił proces budowy sieci światłowodowej. 

- odnośnie wniosku Pana Henryka Abramczyka, który ponownie poruszył sprawę przejścia 
dla pieszych z na ul. Kozienickiej koło cmentarza przy ul. Polnej. Pan Wójt odpowiedział, że 
pracownicy Urzędu wielokrotnie próbowali skontaktować się z GDDKiA w Warszawie w tej 
sprawie. Niestety nie udało się uzyskać konkretnej informacji kiedy przejście zostanie 
wybudowane. Wystosujemy pismo z ponagleniem. 
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- odnośnie wniosku Pana Mirosława Szewca, który zapytał kiedy zostanie ogłoszony przetarg 
na budowę drogi w Mozolicach Małych, na którą składaliśmy wniosek o dofinansowanie. Pan 
Wójt odpowiedział, że podpisaliśmy już umowę z Urzędem Marszałkowskim na Przebudowę 
drobi gminnej w m. Mozolice Małe etap III. Przetarg zostanie ogłoszony w najbliższych 
dniach. 

- odnośnie wniosku Pana Piotra Bieniarza, który  poprosił aby zorganizować spotkanie 
radnych z Zajezierza z inwestorem, który remontuje dworzec kolejowy w Zajezierzu. Pan 
Radny proponuje aby przy okazji remontu dworca inwestor wybudował chodnik dla pieszych 
do przejścia przez tory kolejowe. Pan Wójt odpowiedział, że skontaktowaliśmy się z 
wykonawcą, który remontuje Dworzec Kolejowy w Zajezierzu. Zostaliśmy poinformowani, 
że budowa chodnika nie jest możliwa z tego względu, że wykonawca wygrał przetarg na 
remont dworca i wykonanie parkingu. Pan Bieniarz, zapytał czy byłoby możliwe poproszenie 
właściciela działki czyli TLK do wybudowania chodnika od terenu wyremontowanego 
dworca do przejścia kolejowego. 

Ad. 8 Realizacja zadań w zakresie utrzymania czystości na terenie gminy. 

Głos zabrał Pan Przewodniczący Stanisław Potyra, który poinformował, że Rada Gminy 
otrzymała sprawozdanie Pani Małgorzaty Wrony w zakresie utrzymania czystości na terenie 
gminy, które zostało dokładnie omówione podczas prac w komisjach. Głos zabrał Pan Henryk 
Abramczyk, który w kwestii odpadów budowlanych zaproponował aby na PSZOKu ustawić 
kontener, żeby te śmieci mieszkańcy mogli oddawać, a nie żądać od każdego mieszkańca po 
50 zł za zabranie śmieci. Głos zabrał Pan wójt który stwierdził że temat śmieci jest tematem 
bardzo wrażliwym. Podał przykład odpadów powstałych po pożarze w miejscowości Słowiki. 
Firma Ma-Ga zobowiązała się te odpady przetransportować po uprzednim uzyskaniu zgody 
od właściciela wysypiska Radkomu, której do tej pory nie uzyskaliśmy. Problemem nie jest 
firma Ma-Ga z którą mamy podpisaną umowę na odbiór śmieci, tylko Radkom, który jest w 
naszym regionie monopolistom, dyktuje warunki i pewnych rodzajów odpadów nie chce 
przyjmować. Głos zabrał Pan Henryk Abramczyk, który powiedział, że w Ułężu istnieje taka 
firma która odpady budowlane przyjmuje. Głos zabrał Pan Wójt, który stwierdził, że z firmą 
Ma-Ga mamy umowę podpisaną na dwa lata i pozostał jeszcze rok. Są pewne problemy z 
odbiorem śmieci np. budowlanych ale większych perturbacji nie było. Głos zabrała Pani 
Skarbnik Halina Wrona, która przypomniała, że uprzednia firma zerwała umowę z dnia na 
dzień. Głos zabrał Pan Ryszard Kupis, który stwierdził, że należałoby się dowiedzieć, czy 
możliwy jest do zrealizowania wniosek Pana Abramczyka. Stwierdził również, że z firmy 
Ma-Ga możemy być umiarkowanie zadowoleni i nie ma większych problemów. Głos zabrał 
Pan Wójt, który stwierdził ponownie, że problemem nie jest firma Ma-Ga tylko wysypisko 
Radkomu z którym współpracują.  

Ad. 9 Funkcjonowanie stacji uzdatniania wody i odprowadzania ścieków 

Głos zabrał Pan Przewodniczący Stanisław Potyra, który poinformował, że Rada Gminy 
otrzymała sprawozdanie w zakresie funkcjonowania stacji uzdatniania wody i odprowadzania 
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ścieków, które zostało dokładnie omówione podczas prac w komisjach. Radni nie zgłosili 
zastrzeżeń do sprawozdania. 

Ad. 10 Debata nad „Raportem o stanie gminy”. 

Głos zabrał Pan Przewodniczący Stanisław Potyra, który zarządził debatę nad „Raportem o 
stanie Gminy” na podstawie, którego zostanie udzielone bądź nie wotum zaufania dla Wójta. 

Głos zabrał Pan Henryk Abramczyk, który zapytał o sposób przedstawiania kosztów 
utrzymania poszczególnych szkół. Stwierdził, że nauczyciele z Sieciechowa pracują też w 
innych szkołach, przez co zawyżane są koszty i może ona uchodzić za bardzo drogą w 
utrzymaniu. Głos zabrał Pan Wójt powiedział, że w istocie szkoła w Sieciechowie jest 
najdroższa. Po zamknięciu gimnazjum nie został zwolniony żaden nauczyciel. Pracują tam 
sami dyplomowani nauczyciele, co zwiększa np. koszty utrzymania świetlicy w porównaniu 
ze szkołami gdzie pracują nauczyciele stażyści. Rozgraniczenie etatów pracy nauczycieli na 
poszczególne jednostki do niczego nie prowadzi. 

Głos zabrał Pan Ryszard Kupis, który stwierdził na podstawie danych z raportu, że dzieci w 
klasach jest coraz mniej a niektórych klas w ogóle nie ma. Utrzymujemy kadrę 
wykwalifikowanych nauczycieli w trzech szkołach, a według niego wystarczyłaby jedna 
bardzo dobra szkoła z najlepszą kadrą nauczycieli. Nie da się tej zmiany wprowadzić z dnia 
na dzień ale należy się nad tym zastanowić i zainwestować w dowóz dzieci z opiekunami, 
zapewnić wysoki poziom nauczania i obniżyć koszty. 

Głos zabrał Pan Wójt, który stwierdził, że ani on ani rada gminy bez pomocy i wsparcia 
społeczeństwa nie jesteśmy w stanie nic zrobić ponieważ obowiązuje Karta Nauczyciela i nad 
wszystkim trzyma pieczę Kuratorium Oświaty. Nasza gmina jest specyficzna, ponieważ ma 
trzy miejscowości wiodące a nie jedną jak w sąsiednich gminach. Jedynym wyjściem byłoby 
przekształcenie dwóch szkół w stowarzyszeniowe i pozostawienie jednaj gminnej, bo tego 
wymagają przepisy. 

Głos zabrał Pan Przewodniczący Stanisław Potyra, który podkreślił, że w ubiegłym roku 
wykonano bardzo dużo zadań inwestycyjnych za ponad 1 300 000 zł. W każdej miejscowości 
coś zostało zrobione. Jak ustalany był budżet w grudniu 2018 roku po stronie dochodów było 
ok 14 mln zł a na koniec roku tych dochodów było już ok 16 mln zł. W czasie roku 
budżetowego dochody gminy zwiększyły się o ponad 2 mln, które zostały pozyskane z 
różnych źródeł. 

Głos zabrał Pan Piotr Bieniarz, który podkreślił, że gmina nie zaciągnęła żadnego kredytu. 
Jego zdaniem zostało wykonanych bardzo dużo inwestycji. Zarazem łączna kwota zadłużenia 
na koniec 2019 roku zmniejszyła się 471 428 tys. zł. Wynika z tego że gmina radzi sobie z 
budżetem i pod tym względem jest bardzo dobrze. 

Głos zabrał Pan Przewodniczący Stanisław Potyra, który potwierdził, że gmina dobrze sobie 
radzi finansowo, ale trzeba być ostrożnym z wydatkami. Głos zabrał Pan Wójt, który 
stwierdził, że wszystko co robimy, robimy dla mieszkańców i nie zaciągamy długów tylko 
spłacamy zobowiązania zaciągnięte za poprzedniej kadencji. 
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Ad. 11 Podjęcie uchwały nr XXII/121/20 w sprawie wotum zaufania dla 
Wójta Gminy Sieciechów. 

Treść uchwały nr XXI/117/20 odczytał Pan Przewodniczący Stanisław Potyra i zarządził jej 
przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 13 
radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było.  Uchwała nr XXII/121/20 w 
sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Sieciechów została przyjęta jednogłośnie. Pan 
Wójt podziękował Radzie za udzielenie wotum zaufania. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 13 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
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Ad. 12 Rozpatrzenie sprawozdania wykonania budżetu Gminy Sieciechów 
za 2019 rok. 

 

Ad. 12.1 Odczytanie Uchwały Komisji Rewizyjnej Nr 1/2020 z dnia 26 maja 
2020 r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy 
Sieciechów. 

Głos zabrał Przewodniczący  Komisji Rewizyjnej Pan Piotr Bieniarz, który odczytał Uchwałę 
Komisji Rewizyjnej Nr 1/2020 z dnia 26 maja 2020 r. w sprawie wniosku o udzielenie 
absolutorium dla Wójta Gminy Sieciechów.  

Ad. 12.2 Odczytanie uchwały Nr Ra.128.2020 Składu Orzekającego  
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 10 kwietnia 2020 r. 
w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Sieciechów 
sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2019 r., oraz  uchwały nr 
Ra.205.2020 z dnia 8 czerwca 2020 r. w sprawie opinii o przedłożonym 
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Sieciechów w sprawie udzielenia 
Wójtowi absolutorium z wykonania budżetu za rok 2019. 

Pani Skarbnik Halina Wrona odczytała uchwałę Nr Ra.128.2020 Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie z dnia 10 kwietnia 2020 r. w sprawie opinii o przedłożonym 
przez Wójta Gminy Sieciechów sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2019 r. Następnie  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Piotr Bieniarz odczytał uchwałę Nr Ra.205.2020 z 
dnia 8 czerwca 2020 r. w sprawie opinii o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Gminy Sieciechów w sprawie udzielenia Wójtowi absolutorium z wykonania budżetu za rok 
2019 r. 

Ad. 12.3 Dyskusja 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Potyra zarządził dyskusję na temat odczytanych 
uchwał, poinformował, że opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej, zarówno pierwsza 
dotycząca wykonania budżetu, ja i druga dotycząca opinii uchwały Komisji Rewizyjnej są 
pozytywne. Jeżeli chodzi o absolutorium dla Wójta, to brak jest jakichkolwiek zarzutów 
związanych z nieprawidłowościami w wykonaniu budżetu, które mogłyby być podstawą do 
nie udzielenia absolutorium. Radni nie zgłosili więcej uwag do przedłożonego przez Wójta 
sprawozdania z wykonania budżetu za 2019 rok, wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 
udzielenia absolutorium jak również odczytanych opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
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Ad. 13 Podjęcie uchwał 

 

Ad. 13.1 Podjęcie uchwały nr XXII/122/20 w sprawie rozpatrzenia i 
zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu za 2019 rok i 
sprawozdania finansowego 

Przewodniczący Rady odczytał projekt Uchwały Nr XXII/122/20 w sprawie rozpatrzenia i 
zatwierdzenia sprawozdania Wójta z wykonania budżetu i sprawozdania finansowego. Uwag 
do projektu uchwały radni nie zgłosili. Pan przewodniczący zarządził głosowanie w którym 
udział wzięło 13 radnych. W  wyniku głosowania uchwała została przyjęta 13 głosami za. 

 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 13 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 13.2 Podjęcie uchwały nr XXII/123/20 w sprawie udzielenia 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu dla Wójta Gminy Sieciechów za 
2019 rok. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Potyra odczytał treść uchwały nr XXII/123/20 w 
sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu dla Wójta Gminy Sieciechów za 2019 rok i 
zarządził jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w  wyniku głosowania 
uchwała została przyjęta 13 głosami za. Pan Przewodniczący Stanisław Potyra pogratulował 



12 
 

Wójtowi udzielenia absolutorium. Następnie głos zabrał Wójt Gminy Sieciechów Pan 
Arkadiusz Guba, który podziękował radnym za udzielenie absolutorium. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 13 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 13.3 Podjęcie uchwały nr XXII/124/20 w sprawie rozpatrzenia petycji 
Pani Renaty Sutor 

Treść uchwały nr XXII/124/20 w sprawie rozpatrzenia petycji Pani Renaty Sutor odczytał Pan 
Przewodniczący Stanisław Potyra, do treści uchwały uwag nie zgłoszono, więc Pan 
Przewodniczący zarządził jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, za 
przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. 
Uchwała nr XXII/124/20 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
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Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 13 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 13.4 Podjęcie uchwały nr XXII/125/20 w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej na lata 2020-2024. 

Treść uchwały nr XXII/125/20 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2020-2024 odczytała Pani Monika Krawczyk, do treści uchwały uwag nie zgłoszono, więc 
Pani Wiceprzewodnicząca zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, 
za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie 
było. Uchwała nr XXII/125/20 została przyjęta jednogłośnie. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 13 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 13.5 Podjęcie uchwały nr XXII/126/ w sprawie zmian w Budżecie 
Gminy Sieciechów na 2020 rok. 

Treść uchwały nr XXII/126/20 w sprawie zmian w Budżecie Gminy Sieciechów na 2020 rok 
odczytała Pani Monika Krawczyk, do treści uchwały uwag nie zgłoszono, więc Pani 
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Wiceprzewodnicząca zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, za 
przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. 
Uchwała nr XXII/126/20 została przyjęta jednogłośnie. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 13 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 14 Sprawy różne 

Ad. 14.1  Wniosek formalny zgłoszony przez Skarbnik Gminy Halinę 
Wronę o wyrażenie zgody na dofinansowanie przewoźnikowi przejazdów 
linii Kozienice- Dęblin w kwocie 2500 zł miesięcznie w okresie wakacyjnym 
lipiec i sierpień 

Głos zabrała Pani Skarbnik Halina Wrona, która poinformowała, ż zwróciła się do nas firma 
przewozowa, która obsługuje linię Kozienice – Dęblin z prośbą o dofinansowanie przewozów 
w czasie wakacji w wysokości równej wynagrodzeniu kierowcy. W sezonie wakacyjnym linia 
ta staje się nieopłacalna ze względu na zbyt małą liczbę pasażerów i bez dofinansowania będą 
zmuszeni zawiesić przejazdy. Pan Bieniarz zapytał o jaką kwotę chodzi. Pani Skarbnik 
odpowiedziała, że chodzi o 2000 do 3000 zł miesięcznie. Pan Kupis zapytał czy to tylko przez 
okres wakacyjny i czy później ta linia będzie rentowna. Pani Skarbnik odpowiedziała, że 
chodzi o miesiące lipiec i sierpień, a później to zależy od rozwoju pandemii koronawirusa i 
czy dzieci będą dojeżdżać do szkoły. Głos zabrał pan Wójt, który stwierdził, że firma 
przewozowa została w znacznym stopniu obciążona finansowo w związku z pandemią i małą 
ilością pasażerów. Uprzednio linia ta przynosiła niewielki zysk, a obecnie przewoźnik musi 
do niej dokładać. Pan Abramczyk zapytał czy przewoźnik korzystał z wsparcia rządowego. 
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Pan Wójt poinformował, że przewoźnik nie występował o wsparcie rządowe ponieważ się nie 
kwalifikuje. Dopłaty przyznawane są jedynie dla nowo przywrócone linie. 

Głos zabrał Pan Piotr Bieniarz, który poprosił o wystąpienie z pismem do właściciela działki 
nr 186 o wycinkę gałęzi które wchodzą w pas drogowy na ul. Ogrodowej. Gałęzie ocierają się 
o jadące pojazdy niszcząc je. Poprosił również w imieniu mieszkańców, aby protokół z sesji 
Rady Gminy był dostępny na stronie urzędu. Pani Pachocka poinformowała, że wszystkie 
protokoły są publikowane w BIP Gminy Sieciechów, do którego dostęp można uzyskać ze 
strony internetowej. 

Pan Kupis zwrócił uwagę, że nie rozstrzygnęliśmy prośby przewoźnika o dofinansowanie. 
Pan Abramczyk stwierdził, że jest to ważny cel, ponieważ umożliwi osobom starszym dojazd 
do lekarza lub na zakupy. Radni poparli propozycję Pana Wójta o zaplanowanie 2500 zł 
miesięcznie przez okres dwóch miesięcy ten cel. Pan Przewodniczący zarządził głosowanie 
nad przyjęciem wniosku formalnego Pani Skarbnik. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, 
za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie 
było. Wniosek Pani Skarbnik został przyjęty jednogłośnie. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 13 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Głos zagrał Pan Przewodniczący Stanisław Potyra, który poinformowała Radnych, że 
Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych w Sieciechowie i Rada Rodziców przekazała 
podziękowania dla darczyńców, którzy przyczynili się do rozbudowy przedszkolnego placu 
zabaw. Pan Przewodniczący odczytał treść podziękowania i wymienił kolejno darczyńców: 
Wójta Gminy Sieciechów, Radę Gminy Sieciechów, Wspólnotę Gruntową w Sieciechowie, 
Sołectwo Kępice, Sołectwo Łoje, Sołectwo Opactwo, Sołectwo Sieciechów i Sołectwo Wola 
Klasztorna. 
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Ad. 15. Zamknięcie sesji 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Pan Przewodniczący zamknął obrady XXII sesji 
Rady Gminy. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Karolina Fuks 

 


